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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Palkovics László, innovációért és technológiáért 
felelős miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Ki kezdeményezte, hogy az energiastratégiában ne 
szerepeljen a családi házak, társasházak felújítását célzó program?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Sajnálattal olvastam, hogy a Kormány által elfogadott és közzétett, „Nemzeti Energiastratégia 2030,
kitekintéssel  2040-ig”  című  dokumentum  sem  kezeli  kiemelten  az  otthonok
energiahatékonyságának javítását. A magyar családok jelentős hányada ugyanis szeretné energetikai
szempontból korszerűsíteni otthonát, csökkenteni a rezsiköltségeit, de nincs rá pénze, és számukra a
kedvezményes hitelkonstrukciók sem jelentenek segítséget.

Éppen  ezért  jelenthetett  reményt  sok  százezer  háztartás  számára,  hogy  –  a  hírek  szerint  –  a
„Nemzeti Energiastratégia 2030, kitekintéssel 2040-ig” című dokumentum egyeztetésre bocsátott
változata  célzott  épületenergetikai  korszerűsítési,  illetve  mélyfelújítási  program  bevezetését
tartalmazta  a  korábban  épült  1,4  millió  családi  házat  ("Kádár-kockák"),  valamint  1,4  millió
társasházi és lakásszövetkezeti lakást érintően, ESCO-típusú finanszírozási megoldásokkal.

A Kormány döntését követően azonban ilyen program bevezetését nem találni a kormány honlapján
közzétett anyagban.

Mindezek alapján kérdezem Miniszter Urat:

1.  Miért  került  ki  a  családi  házak,  társasházak  épületenergetikai  korszerűsítését,  illetve
mélyfelújítását tartalmazó program a „Nemzeti Energiastratégia 2030, kitekintéssel 2040-ig” című
dokumentumból? 

2. Ki kezdeményezte, hogy az energiastratégiában ne szerepeljen a korábban épült „Kádár kockák”
és társasházi lakások felújítását célzó program? Mivel indokolta a kezdeményezését? 



Tisztelettel várom válaszát.
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